
 

 
 

Friskis & Svettis avd Bærum 
Referat styremøte 

 

 
Til stede:, Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Tobias Alfsen, Janne Distad 
og Elisabeth Sageng 

Ikke tilstede: KristianeInnkjøring fra Høvikveien.  

 
Avholdt: 9.1.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling og agenda 
 

Godkjent  
 
 

 

2. Informasjon fra daglig 
leder 

Det er implementert nytt regnskapssystem, jobber 
sammen med Tone. Det ser ut til gå bra.  

Jobber med ulovlige lisenser.  

Tilskudd aktiv på daglig 240.000 fra Bærum 
kommune. Doblet prisen for deltakere, 400 pr 
halvår + innmeldingsavgift. Kommunen jobber 
med å finne midler til utstyr. 

To instruktører lisenseres i basis, to personer 
sendes til ettan i slutten av januar (enkeltjympa og 
basis).  

Flere timer er flyttet fra Gjønnes til avløs. Det har 
fungert veldig bra. Medlemmene har ikke hatt 
noen negative kommentarer. Informasjon til de 
siste lederne om de siste timene som skal flyttes 
gjøres i løpet av januar. Tas opp i årsmøtet.  

Jympa har fulle timer, noen sirkeltimer har fortsatt 
noen plasser men det fylles opp.  

Medlemmer: totalt for 2019 antall 2180 (inkludert 
funksjonærer). Noen tidligere funksjonærer sliter 
med å forstå hvorfor de må betale.  

Det er aktive treningskort pr 8.1.20 - 1478 som gir 
penger. Dette er det viktige fokusere på. Aktiv på 
dagtid skaper en reduksjon, men dette kommer i 
løpet av januar.  

 
 
 
Janne 
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Lage statistikker ift samme i periode forrige år.  

Manko på 300.000 skyldes utmelding av 191 
personer som aldri har kommet inn igjen.  

Positiv trend også fra trenerne.  

Presentere årshjulet i årsmøtet. 

Skilt Friskis & Svettis leveres 20.1.20.  

 

Brit og 
Janne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3 Økonomi  Se vedlagt rapport per 30.11.2019 

• god kontroll på kostnader 

• Inntekter noe redusert fra 2018 

• Friskis Norge har ikke fakturert før nå. Skaper 
litt utfordringer.  

• Noe utstyr skal flyttes fra Gjønnes.  

• Brit følger dette fremover på fast basis og 
presentere tall.  

• BIR: bevilgning i 2018 som ikke kommer 2020.  

 

 

4 Bankgaranti 
beslutningssak 

Se vedlagt saksgrunnlag 

• Martine gikk kort gjennom saken. DnB som vår 
bank kunne ikke bistå. Friskis & Svettis Norge 
har fond men det er ikke kommet svar tilbake. 
Gårdeier har redusert krav til depositum fra 
1,2 mill til 800.000, fra 6 til 4 måneder. På 
denne måten kan unngår vi å binde oss opp 
mot noen. Tar 150.000 fra brukskonto for å 
dekke depositum. Karl Jacob får penger tilbake 
med renter. Nedbetaler hele lånet til 
konsolidator slik at foreningen er helt gjeldfri 
før årsmøtet.  

Beslutning: styret vedtar å låse penger til 
depositum for husleieinnskudd slik at 
konsolidator fristilles for alle økonomiske 
forpliktelser.  
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5 Årsmøte Martine sender innkalling via hjemmeside og via 

plakater i lokalet.  

Heidi legger ut på hjemmesiden.  

Saker: 

• Medlemskontingent foreslås økt til 250 pr år 
(huske å legge frem god informasjon for 2021, 
hva inneholder medlemskontingenten) 

• Valg 

Kristiane, Christoffer, Martine og Aina er på 
valg. Christoffer og Martine stiller til gjenvalg. 
Sjekke med Kristiane og Aina.  

Valgkomité: Freddy, Tom og Buzhan. (Fredrik, 
Janne, Christin, Fanny) Martine Kontrollkomite 
må høre om de kan stille.  

 

Martine 
 
 
Heidi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Martine 

6 Neste møter 13.02 kl 17.00-19.00 

03.03 kl 18.00-20.00 

19.03 kl 18.00 årsmøte  

 

 

 


